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ÅRSMÖTESPROTOKOLL 2024 
 
Lördagen 1 juni 2024 
Plats: Allmäningen mot Saxarfjärden 
14 fastigheter var representerade 
 
1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Mangnus Gardshol.  
 

2 Val av ordförande vid mötet 
Valdes Mangnus Gardshol.. 
 

3 Val av sekreterare vid mötet 
Valdes Göran Engman. 
 

4 Val av två justeringsmän och tillika rösträknare 
Valdes Jonny Hedberg och Ewa Bjurenstedt. 
 

5 Prövning om årsmötet har blivit sammankallat i behörig ordning 
Inga anmärkningar gjordes. 
 

6 Godkännande av dagordningen 
Den av styrelsen föreslagna dagordningen godkändes. 
 

7 Framläggande av styrelsens verksamhetsberättelse 
Göran Engman gick igenom verksamhetsberättelsen. Mötet beslutade godkänna 
verksamhetsberättelsen. 
 

8 Framläggande av föreningens balansräkning och resultatrapport 
Föreningens bokslut föredrogs av Magnus Gardshol. Inga anmärkningar gjordes. 
 

9 Framläggande av revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen föredrogs av revisor Anette Broman. Revisorerna hade inga 
anmärkningar. 
 

10 Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för årets resultat och räkenskaper. 
 

11 Val av styrelseledamöter 
Valdes för en period om två år: Göran Engman (omval) och Jörgen Sundberg 
(omval). 
Kvarstår ytterligare ett år: Monica Cederberg, Eva Feldt och Magnus Gardshol. 
 

12 Val av två revisorer och en revisorsuppleant 
Valdes Anette Broman (omval) och Lars Hedström (omval) till revisorer. 
Valdes Solveig Ekelund (omval) till revisorssuppleant. 
 

13 Val av valberedning 
Valdes Mats Rosenlund (omval) och Klas Östlund (omval). 
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14 Fastställande av årsavgift  

Styrelsens förslag om 550 kr varav 400 kr återbetalas vid närvaro på städdag 
godkändes. 
 

15 Fastställande av styrelsearvoden 
Styrelsens förslag om 5000 kr att fördela inom styrelsen godkändes. 
 

16 Av styrelsen framlagda ärenden till mötets behandling  
Klas Östlund berättade om vildsvinsuppropet som syftar till att minska antal 
vildsvin i Vadholma, Ljusterö Huvud, Storängsdalen och Laggarsvik. Varje 
fastighetsägare uppmanas skriva under ett jakträttsavtal. Avtalen har mejlats ut 
och finns också att hämta i föreningspostlådan vid Vadholma torg. 
 

17 Inkomna motioner 
Inga motioner hade inkommit. 
 

18 Övriga frågor 
Karin Risberg berättade om renoveringen av föreningens brygga som tyvärr inte 
riktigt har kommit i gång. Karin avsäger sig ”projektledarskapet” och efterlyser 
nya krafter som vill ta sig an iordningställandet av bryggan. 
 

19 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet och önskade medlemmarna en trevlig sommar. 
 

 
 
Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………….. 
Göran Engman, sekr. 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
………………………………………             ………………………………………. 
Jonny Hedberg                                                 Ewa Bjurenstedt 

http://www.vadholma.nu/

